
Zápis z jednání studentské rady Gymnázia a JŠ s právem SJZ Zlín 

Dne: 15. 10. 2010 

 Jednání zahájila předsedkyně Monika Janotová přivítáním členů, zvláště pak 

pana Šila. Dále požádala členy rady, aby na sebe nechali kontakt v  podobě 

e-mailu. 

 Dne 22. 10. 2010 se bude konat „sportovní den“, tzn. studenti by měli přijít 

oblečeni ve sportovním oblečení. Ti, kteří tak přijdou oblečeni, by na doporučení 

paní ředitelky neměli být zkoušeni. 

 Jednotliví zástupci tříd mají za úkol do příštího jednání zjistit předběžný počet 

zájemců o filmovou noc. Dle zájmu pak bude rozhodnuto, zda se tato akce bude 

konat, popř. jestli ve dvou (nižší stupeň/vyšší stupeň), nebo v  jednom termínu. 

 Byla vznesena připomínka, že studenti nemají přehled o podobě maturit 

v následujících letech. 

o P. Šil celou situaci dopodrobna rozebral (podoba, termíny, opravné 

zkoušky, hodnocení, atd.) 

o Sdělil, že většinu informací lze také najít na www.gjszlin.cz.  

o Poznámka: Studenti následujících maturitních ročníků musejí ve státní 

části maturovat buď z matematiky, nebo základů společenských věd (týká 

se roku 2013 a pozděj). Pro základní úroveň maturity si nemusejí brát 

z tohoto předmětu seminář. 

 Byla vznesena námitka na obsazení šaten a teplotu vody (příliš horká) ve 

sprchách ve školní tělocvičně. Byl přislíben pokus o nápravu. 

 K vedení školy byl také směřován dotaz ohledně zřízení Wi-Fi sítě pro studenty 

v prostorech školy. Tato otázka bude předána informatikům pro zjištění možností 

a nákladů na zavedení. 

 Paní ředitelka prostřednictvím p. Šila apelovala na studenty, aby nechodili 

v zimním období předním vchodem, z důvodu roznášení nečistot po celém 

druhém patře. 

 P. Šil také přednesl plán přesunu skříněk do prvního patra. 

 Nakonec se ještě zmínil závěr školního roku, a to ve smyslu, že ještě není 

rozhodnuto, jak bude probíhat. 

Zápis provedl: Nikolaj Malík, X.A Ověřila: Monika Janotová, 2.B, předsedkyně SR 


